
Saksprotokoll i kontrollutvalet - 18.12.2015

Handsaming i møtet

Det vart vurdert å drøfta oversendingsforslag etter Fylkestinget sitt møte 8.12.15 vedrørande Fana gymnas, 

men det vart ikkje noko realitetshandsaming i dette kontrollutvals møtet.

Vedtak

Det kom elles ikkje fram noko under dette punktet.


